

各位會員，

有鑒於近日在南安普敦市內一些華人受到其他人因新型冠狀病毒疫情影響而作出的滋擾。南安普敦市警方指揮官發給我們以下的信息。

委员会

南安普敦華人協會

---

## 警方信息

親愛的大家，

南安普敦作為一座多元而團結的城市有著悠久的歷史。因此，我們有強大的華人社區，包括定居的以及暫住的學生和訪客。但是，在一些當地華人提出關注之後，與當前國際冠狀病毒事件有關的猜測和侵害。

南安普敦警方希望向華人社區保證，由於無知，偏見或仇恨而產生的仇恨犯罪是不可接受的，警方將竭盡全力制止這種犯罪。

因此，南安普敦警方強烈敦促任何擔心或知道此類事件的人，考慮通過 101 直接舉報非緊急事件；於緊急情況時撥打 999 或使用警察互聯網在線報告。

此外，仇恨犯罪也可以通過南安普敦華人協會（[andyilai97@yahoo.com.hk](mailto:andyilai97@yahoo.com.hk)）進行舉報，該協會是南安普敦社區仇恨犯罪第三方舉報網絡的成員。

親切的問候

菲爾·蘭姆

處理警司

Dear All,

“Southampton, has a proud history as a diverse and cohesive City and as a result; we have strong Chinese communities both residential and transient as students and visitors. However, following some locally raised concerns, speculation and prejudices linked to the current international Coronavirus incidents. Southampton police would like to reassure all its Chinese community, that Hate Crime perpetrated through ignorance, prejudice or hate is not acceptable and it will do all it can to put a stop to this type of crime.

Southampton police, therefore strongly urges anyone with concerns of or knows of any such incidents, to consider reporting it either directly through 101 non-emergency; 999 for emergency or online [police online reporting](#).

In addition hate crime can also be reported via the Chinese Association of Southampton - [andyilai97@yahoo.com.hk](mailto:andyilai97@yahoo.com.hk) which is a member of the Southampton community hate crime third party reporting network”.

Kind Regards

Acting Superintendent

Phil Lamb